
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål BB
Det fremgår af artiklen ”3F og taxavognmænd: SKAT må tjekke Uber-chauffø-
rers indkomst”, bragt på Fagbladet 3F’s hjemmeside den 20. september 2016,
at ministeren ikke har ønsket at besvare spørgsmål om, hvorvidt ministeren
trods domme i både Danmark og Sverige til Uber-chauffører anser Uber for at
være deleøkonomi, og om Uber skal beskattes, som de gør i Sverige. Hvorfor
har ministeren ikke ønsket at svare på disse spørgsmål, og vil ministeren be-
svare dem over for udvalget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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